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országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r

Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Állandó nemzetközi munkacsoportot!”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint az köztudott, ma Magyarország Európa parlagf ű-epicentruma, nincs egy talpalatnyi hely, ahov a

menekülni lehetne a parlagfű virágzása idején a pollenözönjét ől . Ilyen mértékű biológiai légszennyezettség

az európai kontinens más részein nem tapasztalható, habár számos szomszédos és egyre több távolabb i

európai országban is komoly problémát jelent a parlagfű terjedése és az azzal járó kellemetlenségek .

Ennek kapcsán felvetődött több eseményen – parlagfű témájában – állandó nemzetközi munkacsoport

létrehozásának szükségessége, amely a szóban forgó országok kormányzati tevékenységét, anna k

koordinációját, a bevált szabályozás, a jól m űködő gyakorlatok megosztásának fóruma lehetne . Ilyen jellegű

együttműködésrő l nincs tudomásom, hiszen a Nemzetközi Parlagfű Társaság a téma tudományos részére

összpontosít.

Így kérdezem Miniszter Urat :

Van-e együttm űködés, közös gondolkodás az érintett országokkal? Ha igen, mire fókuszálnak az

együttműködés során? Amennyiben nem, tervezik-e azt?

Van-e jelenleg állandó nemzetközi munkacsoport létrehozására szándék, illetve kezdeményezés ?

Amennyiben nem, tervezik-e azt a közeljövőben?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 30 .

Dr . Oláh Lajo
országgyűlési képviselő
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